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Képviselőcsoportja
Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

"Mikor kerül sor a Püspökladány – Biharkeresztes közötti vasútvonal villamosítására?"
címmel, a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Molnár Csaba közlekedési ,
hírközlési és energiaügyi miniszterhez . Kérdésemre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter úr !

A Püspökladány és Ártánd határállomás közötti vasútszakaszon jelenleg csak motorvonatok
közlekedhetnek . Amennyiben ennek a 60 km-es vasútszakasznak villamosítására sor kerülne ,
a gyorsabb és környezetkímélőbb vasútközlekedés Budapesttől egészen az országhatári g
megoldott lenne. A 2009. évi költségvetéshez módosító javaslatot nyújtottam be 500 millió
forint átcsoportosításáról, ami a tervezés és beruházás megkezdéséhez elegend ő lett volna. Az
Országgyűlés kormánypárti többsége azonban a módosító javaslatot leszavazta .

Tisztelt Miniszter Úr! Kérdezem Öntő l :

Mikor kerül sor a Püspökladány – Biharkeresztes közötti vasútvonal villamosítására ?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2008 . december 19 .
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